
Fra: Søren Steen Andersen
Til: Flemming Jensen
Cc: Borgmester; Johannes.lundsfrydjensen@middelfart.dk; Janne Kornbeck
Emne: Re: Lukning af flere regionale aften-afgange på Vestfynske Jernbane
Dato: 4. december 2024 17:11:32

Kære Flemming Jensen,

Tusind tak for hurtig respons. Vi afventer nærmere fra Jer - med krydsede fingre på vores
pendleres vegne.

Du ønskes en god aften

Søren Steen Andersen
Sendt fra min iPad

Den 4. dec. 2024 kl. 15.56 skrev Flemming Jensen <flejen@dsb.dk>:


Kære Johannes Lundsfryd og Søren Steen Andersen.

Tak for jeres mail og jeg kan bekræfte at Banedanmarks ombygning af
Århus Hovedbanegård desværre kommer til at medføre en række
ændringer til køreplanerne i 2025. Jeg har bedt vores kommercielle
direktør se nærmere på jeres mail og sørge for at I modtager et
fyldestgørende svar.

Med venlig hilsen
 

Flemming Jensen
Administrerende direktør

Telegade 2, 2630 Taastrup,
E-mail flejen@dsb.dk

Fra: Borgmester <borgmester@assens.dk>
Sendt: 3. december 2024 15:26
Til: Flemming Jensen <flejen@dsb.dk>
Cc: johannes.lundsfrydjensen@middelfart.dk
<johannes.lundsfrydjensen@middelfart.dk>; Søren Steen Andersen
<ssand@assens.dk>
Emne: Lukning af flere regionale aften-afgange på Vestfynske Jernbane
 

Offentligt
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Du får ikke ofte mails fra borgmester@assens.dk. Få mere at vide om, hvorfor dette er vigtigt

Kære Flemming Jensen
 
Vi skriver til dig, fordi vi undrer os. Et anlægsarbejde på Aarhus H betyder
angiveligt, at en række aften-afgange med regionaltoget på den vestfynske
jernbane mellem Odense og Middelfart aflyses i et helt år(!)*
 
Det oplyses vi af en række lokale borgere, ligesom vi har fået det bekræftet ved
kontakt til DSB’s kundeservice.
 
Vi repræsenterer en række borgere i vores to kommuner, Assens og Middelfart,
som er hjemkommuner for en række pendlere. Disse har en daglig afhængighed af
denne helt nødvendige togbetjening på strækningen.
 
Vi erfarer tilmed, at strækningen ikke forsynes med togbusser som erstatning for de
midlertidigt aflyste afgange gennem det næste år.
 
Det synes vi ikke er tilstrækkeligt! Det kan simpelthen ikke passe, at borgernes tillid
til den offentlige transport gang på gang eroderes ved ændringer i togplanerne af
denne karakter.
 
Når I trækker et antal togstammer med tilhørende personale ud af de daglige
køreplaner, synes vi det er rimeligt at I dækker pendlerne ind med togbusser, så de
er uberørte af situationen i det kommende år.
 
Vi imødeser et snarligt svar på vores henvendelse med ønsket om indsatte
togbusser som erstatning for de aflyste afgange fra 15. december 2024 til 14.
december 2025, når toget ellers kommer igen efter planen.
 
Venlig hilsen
 
Johannes Lundsfryd, borgmester i Middelfart Kommune
Søren Steen Andersen, borgmester i Assens Kommune
 
PS. Vi synes heller ikke at informationsniveauet omkring dette forhold er særligt
højt.
 
*) Køreplan 2025 fra 15. dec. 2024 - 14. dec. 2025.
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